

## Referat bestyrelsesmøde den 6. november 2018

---

**Til stede:** Lars, Simon, Kenneth, Kent og Heidi

**Hvor:** Hos Kent

### AGENDA

- 1: Status på anlægsarbejde  
Lærketofte og Grantofte (Lars)  
Fyrretofte (Simon og Kent)
- 2: Økonomi (Lars)
- 3: Nyt fra Lokalrådet (Kenneth)
- 4: Henvendelser fra naboerne – er der kommet mails eller andre henvendelser (Heidi)
- 5: Eventuelt

#### **1: Status på anlægsarbejde**

Alt ser fint ud på Lærketofte og Grantofte  
Der er blevet udbedret lidt småskavanker ved Grantofte  
Der bliver udskiftet en lygtepæl af Ewii

Simon har kontaktet Birch, men kunne ikke komme igennem

#### **Opgaver:**

Holm – rydde op på grunden, fjerne paller, generel bekymring ved blæst og legende børn (Heidi)  
Niels Schou – inviteres til møde med henblik på at etablere fællesarealer og starte dialog (Kent)  
Birch Ejendomme + Kommunen – følg op (Simon)

Hvis dette ikke giver noget, kan vi kontakte journalist fra VAF

#### **2: Økonomi (Lars)**

Alle har betalt kontingent  
Der har ikke været de store udgifter endnu. Det har været et opsparingsår og ikke et driftsår.

#### **3: Nyt fra Lokalrådet (Kenneth)**

Lokalplanen er godkendt – det blev fejret  
Lokalrådet indkalder til infomøde den 21. november i Nørremarkshallen ift. dialogmøde omkring "den gode ide", hvor man kan vinde penge til etablering af grønne initiativer i området

#### **4: Henvendelser fra naboerne – er der kommet mails eller andre henvendelser (Heidi)**

Huller på marken – kontakt Kløvermarken (Heidi)

#### **5: Eventuelt**

Skiltning (vejnumre og legende børn) + om vi skal lave højtænder vender vi næste gang.  
Kent har kontaktet kommunen ift. regler og rammer for etablering af skilte og legeområde. Vi afventer svar.

#### **Næste møde:**

Booke Nørremarkshallen til møde og arrangere møde